
ZAPISNIK 
4. sjednice Gradskog vije a Grada Rijeke  

održane 29. rujna 2009. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - 
Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvr eno je da su sjednici nazo na 32 lana Gradskog 
vije a te da Gradsko vije e može donositi pravovaljane odluke. 
 
Sjednici su bili nazo ni lanovi Gradskog vije a: Ivan Bogdani , Hrvoje Buri , mr.sc. 
Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetovi , Tea aljkuši -Mance, Marko 
Filipovi , Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime 
Jagi i , Ivana Jur i , Ana Kompari  Dev i , Sandra Krpan, Ljiljana Mihi , Bože Mimica, 
Dorotea Peši -Bukovac, Denis Pešut, Nada Pinduli , Vuk Prica, Branko Ra a, Josip Rup i , 
Dušan Sekuli , Oskar Skerbec, Sr an Srdo , Danko Švorini , Dinko Tamarut, Mate 
Tomljanovi , Ana Turak, Walter Volk i Tomislava Ze evi  Pedi . 
 
Izostanak su opravdali lanovi Gradskog vije a: Dinko Beakovi , Sanjin Kajba i mr.sc. 
Bojan Šober. 
 
 Na zapisnik 3. sjednice održane 23. srpnja 2009. godine nije bilo primjedbi. 

 
 Prije prelaska na aktualni sat, predsjednica Vije a je izvijestila da su dostavljeni pisani 
odgovori na pitanja lanice Vije a Tomislave Ze evi  Pedi  i lana Vije a Mate Tomljanovi a 
postavljena na 3. sjednici Gradskog vije a. 
 
 AKTUALNI SAT  

 
1. DANKA ŠVORINI A zanima kakav je stav Grada Rijeke o razvoju Zra ne luke Rijeke, u 
kojoj Grad ima 10 postotno vlasništvo i koja bilježi loše poslovne rezultate zbog pada 
prometa? 
 Nadalje je napomenuo da je nedavno Župan Primorsko-goranske županije prozvao ostale 
suvlasnike osim Države i Županije, Grad Rijeku, Opatiju, Crikvenicu, Krk i Omišalj zbog 
neulaganja sukladno vlasni kom udjelu, pa ga interesira da li je to to no i ako je, zašto Grad 
Rijeka ne prepoznaje suvremeni aerodrom kao svoj gospodarski turisti ki interes? 
Ujedno je upitao zbog ega nije sklopljen Ugovor sa zra nom kompanijom RYANAIR 
najavljen za prolje e ove godine? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da se ne slaže s konstatacijom da Grad 
Rijeka ne prepoznaje zna aj Aerodroma u segmentu gospodarstva, turizma, prometa ili bilo 
kojem drugom segmentu. Smatra da konkretna ulaganja u zgradu ili u nešto drugo ne e 
riješiti suštinu problema Aerodroma, a to je nedostatak prometa i nedostatak veza. Taj 
problem se mora rješavati isklju ivo putem marketinških aktivnosti, putem ugovora sa 
zra nim kompanijama i u tom kontekstu se spominje Ryanair. Problem Aerodroma se može 
riješiti jasnim stavom suvlasnika, prije svega ve inskog suvlasnika a to je Vlada Republike 
Hrvatske. 

U tom kontekstu, podsjetio je da je Grad Rijeka upravo putem svog predstavnika u 
Nadzornom odboru inzistirao na kreditu u iznosu od 20-tak milijuna kuna za koji je garanciju 
trebalo dati Ministarstvo financija, a kojim su trebale biti uklonjene neke od nepravilnosti u 
aerodromskoj zgradi i oko zgrade s namjerom da Aerodrom kao trgova ko društvo iz svog 
poslovanja vra a taj kredit. Ukoliko tu obvezu Aerodrom ne bi mogao izvršiti onda bi je 
preuzeo Grad kao suvlasnik. Smatra da nije racionalno da Grad direktno iz Prora una 



sudjeluje u krparenju Aerodroma, jer ulaganje od 500.000 ili 1.000.000 ne bi riješilo njihove 
probleme. 

Rješenje problema Aerodroma vidi prije svega u odluci ve inskog vlasnika da definira 
budu nost Aerodroma, na na in da ponudi Aerodrom ili na koncesiju ili na dokapitalizaciju 
partneru koji e biti spreman osigurati adekvatan promet na tom Aerodromu. On je  ve  više 
od nekoliko godina u kontaktu s nekoliko kompanija iz zapadne Europe koji su zainteresirani 
da Aerodrom uzmu u koncesiju, što smatra svojim poslom i svojom obvezom, a protivnici 
takvog razmišljanja Aerodroma su upravo Ministarstvo koje je nadležno za upravljanje 
Aerodromom kao ve inski vlasnik i Županija i u tom se kontekstu razilaze. Sa 10% 
suvlasništva Grada ne vidi potrebe zna ajnijeg ulaganja u infrastrukturu Aerodroma.  

Nadalje je iznio da su s Ryanair-om prakti ki bile dogovorene linije koje su trebale biti 
na neki na in ustanovljene, a Aerodrom bi se kroz marketinške aktivnosti predstavio u 
njihovoj mreži. Bila je dogovorena i suradnja svih zainteresiranih turisti kih zajednica i 
gradova za realizaciju tog projekta, ali je zbog op e gospodarske situacije Ryanair odustao 
od širenja mreža svojih letova u ovoj godini.  
 
DANKO ŠVORINI  je dodao da su u istom razdoblju kada je Grad Rijeka pregovarao s 
RYANAIR-om letove dobili Osijek i Zadar, a Rijeka nije dobila niti jedan let.  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da on zna koje su injenice i koji su bili 
zahtjevi prema Ryanairu koji svoje usluge nije pružao besplatno kao što ih ne pruža niti 
Zadru niti Osijeku. Rijeka nije pregovarala, ve  je inicirala pokretanje tog projekta, a 
suglasnost su dali svi gradovi i sve turisti ke zajednice uklju ivši Županiju i županijsku 
Turisti ku zajednicu za koje bi takvi letovi bili komercijalno interesantni. 
Spomenuti letovi su ranije dogovarani, a let za Osijek nije ni komercijalan let u smislu 
turizma, jer ga koristi veliki broj naših radnika i radnika iz susjedne Bosne u Njema koj i iz tih 
razloga je opravdan. Ryanair je nudio i letove iz Italije i taj projekt je stavljen na ekanje dok 
se ne stabilizira gospodarska situacija u avio prometu. 
 
2. DENIS PEŠUT je podsjetio da se 1996. godine navršila 100-ta obljetnica postavljanja 
statue rije kog orla na gradsku uru. Iste godine pokrenuta je inicijativa da se statua rije kog 
orla, koja je uništena nakon II. svjetskog rata odnosno 1949. godine, odlukom tadašnjih 
vlasti, vrati na gradsku uru. Gradona elnik je tada zatražio mišljenje Konzervatorskog ureda, 
pa ga zanima, obzirom na nove injenice u preraspodijeli Spomeni ke rente, zbog ega se 
nije planirao neki iznos i za taj projekt ili je ipak u planu? 
  
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL smatra da vra anje statute orla nije prioritetno 
za Grad u ovom trenutku, pogotovo što postoje dva dvoglava orla na tom tornju. Jedan orao 
je tamo iz Leopoldovog vremena, a drugi je na rije koj zastavi koja se vije na samom tornju. 
Stati ki prora uni su pokazali kako bi replika statue bila preteška te da bi se trebalo postaviti 
statuu izra enu od nešto lakših materijala. 
 
DENIS PEŠUT je iznio da ne zna zašto to ne bi bilo u ovom trenutku obzirom da se 2 
milijuna, od ukupno 6 milijuna spomeni ke rente, ulijeva u neki projekt što i nije gradski 
interes ve  nacionalni interes, a radi se o brodu Galeb. Zamolio je da mu se na uvid daju 
stati ki izra uni, budu i da je tadašnja statua težila 2 tone i 200 kg, pa ga zanima zbog  ega 
je ta kupola sada oslabljena da ne može podnijeti tu težinu. Smatra da to Gradona elniku 
jednostavno politi ki odgovara. 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ukoliko e raspravu svesti na 
politiku, onda je može završiti jednostavnom jednom re enicom, ako njemu nešto politi ki 
odgovara, onda je u poziciji da to i provede. Smatra da je u ovih 10 godina itekako puno puta 
dokazao da nije zaslijepljen politikom i da ne pridaje važnosti samo jednom promišljanju. 
Naglasio je da nije rekao da se jednog dana i taj dvoglavi orao ne e na i na tornju, ali misli 
da primjedba oko Galeba apsolutno nije utemeljena iz barem dva razloga, jedan je injenica 
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da je zašti en kao kulturno dobro Republike Hrvatske, a drugi je da se Galeb nalazio na 
podru ju Grada Rijeke  u trenutku kada se prodavao i da je Grad Rijeka sukladno Zakonu o 
zaštiti kulturnih dobara imao mogu nost prvokupa. Ministarstvo kulture je imenovalo Grad 
Rijeku skrbnikom za kulturno dobro koje se nalazi na podru ju Grada Rijeke, pa je upravo 
rješenjem Ministarstva kulture obveza Grada da o tom kulturnom dobru brine neovisno o 
tome tko je vlasnik, s tim da e sva ulaganja koja je Grad Rijeka imao kao skrbnik u Galeb, 
ukoliko se iz bilo kojeg razloga ospori vlasništvo Grada Rijeke, biti nadokna ena. 
 
3. SR AN SRDO  je upitao, nakon otvorenja Sportskog centra Zamet na koji je jako 
ponosan jer se napokon ostvario dugogodišnji san svih Zame ana i Rije ana, kada se 
planira otvoriti Atletska dvorana na Kantridi i kako napreduju radovi? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da radovi na Atletskoj dvorani 
napreduju gotovo u skladu s predvi enom dinamikom te ukoliko ne bude dodatnih poteško a 
otvaranje Atletske dvorane bit e krajem sije nja ili po etkom velja e idu e godine. 
 
4. MARKO FILIPOVI  je pokazuju i foto snimak podru ja Škurinja iznio da u enici OŠ 
Škurinje na putu do Škole, da bi došli do nathodnika moraju hodati skroz okolo do postoje eg 
autosalona, te ga zanima da li je mogu e taj nathodnik spojiti ili sa Ulicom Save Jugo 
Bujkove ili sa Negrijevom ulicom? Ujedno je upitao da li je mogu e spojiti postoje i put s 
autobusnom stanicom u Osje koj ulici? 
 
GRADONA ELNIK je odgovorio da je upoznat s tim problemom, ali da ga nije bilo mogu e 
riješiti do završetka izgradnje koja je bila planirana u toj zoni, neposredno do nove garaže 
Autotransa. Koliko mu je poznato, investitor koji je vlasnik tog zemljišta podnio je zahtjev za 
potvrdu na Glavni projekt koja bi trebala biti vrlo brzo izdana nakon ega e se krenuti s 
radovima. Završetkom radova na izgradnji tog objekta stvorit e se preduvjeti da se napravi i 
spoj na navedeni pothodnik. Ne zna da li je mogu e izvesti spoj puta na autobusnu stanicu, 
ali to eventualno može dodatno odgovoriti. 
 
5. VUK PRICA je upitao kada e se ponovno otvoriti Music box koji je zatvoren zbog buke na 
koju su se žalili stanari okolnih zgrada i koji je u me uvremenu saniran? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da bi prema njegovim 
informacijama Music box trebao biti otvoren ubrzo, to nije u prvom ili drugom tjednu mjeseca 
listopada. 
 
6. JOSIP RUP I  je ponovno Gradona elnika upozorio na neprimjerenu prodaju kojekakvih 
artikala za blagdan Velike Gospe na Trsatu, svakakvih prekupaca i nakupaca, kojekakve 
opreme, štandova i svega sli noga, a ove godine je taj vašar oko crkve bio za injen i sa 
pucnjavom, pa je upitao ho e li se takvim razvojem vašara po Trsatu, zna i od ulice Viktora 
Bubnja, Slavka Krautzeka pa sve do Trsatske gradine, za koju godinu mo i kupiti konja, 
kravu i ho e li se slušati cajke? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se isti takav vašar dozvoljava 
na svim drugim crkvenim okupljanjima u Republici Hrvatskoj, jer ovaj na Trsatu nije ni ve i ni 
manji od ostalih, te da  e on ukoliko dobije zahtjev od Franjevaca ili od Hrvatske biskupske 
konferencije da to njih smeta, nastojati izi i u susret. 
 
JOSIP RUP I  je dodao da se raspitao u crkvenim krugovima te iznio da oni nemaju veze s 
doga anjima na javnim površinama te da je rješenje te problematike isklju ivo u nadležnosti 
Grada. 
 
mr.sc. VESNA BUTERIN je podsjetila da gra ani Grada Rijeke koji žive u neboderima, a 
snabdijevaju se toplinskom energijom, još uvijek nemaju ugra ene kalorimetre odnosno 
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razdjelnike toplinske energije, grijanje se obra unava paušalno, a ne na temelju stvarne 
potrošnje energije što dodatno pove ava troškove doma instava. Navela je da unato  
najavama iz TD Energo da e ove sezone zapo eti sa ugradnjom kalorimetara, zbog 
sporosti, neu inkovitosti  i loše pripremljenosti javnog natje aja, razdjelnici još uvijek nisu 
nabavljeni. 
 Zaklju no je upitala Gradona elnika koliko e još dugo gra ani Rijeke morati ekati 
da se u neboderima sa centralnim grijanjem ugrade razdjelnici toplinske energije, kako bi 
napokon mogli pla ati centralno grijanje razmjerno stvarnoj potrošnji? 
  
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je upozorio da je Grad Rijeka me u prvim 
gradovima u Republici Hrvatskoj postavio kalorimetre koji mjere isporu enu koli inu toplinske 
energije na ulazu u svaku zgradu. Ne postoji zakonska obveza da se u svakom stanu 
posebno obra unava koli ina utrošena energije putem instrumenta.  

Nada se da e lanica Vije a pokrenuti inicijativu za izmjenu Zakona, jer bi to bio 
poticaj da i drugi gradovi u Republici Hrvatskoj u ine ono što je u inila Rijeka, a to je da 
ulože 22 milijuna kuna u razdjelnike toplinske energije koji e biti u mogu nosti na svakom 
grija em mjestu o itavati koli inu isporu ene toplinske energije. Neto na je injenica da je 
natje aj poništen zbog nesposobnosti, a vjeruje da e, ukoliko u teku em natje aju ne bude 
žalbi, razdjelnici u najve em dijelu stanova ili u ve em dijelu stanova biti postavljeni ve  do 
po etka ove sezone grijanja. 
 
mr.sc. VESNA BUTERIN iznijela je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom te je zatražila 
pisani odgovor. 
 
8. HRVOJE BURI  je upitao Gradona elnika da li je u vrijeme godišnjeg odmora razmišljao 
o smanjenju poskupljenja vode u iznosu od 40%?  
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da za vrijeme godišnjeg odmora 
nije razmišljao o poskupljenju vode, i to iz razloga što je tzv. "krizni porez" svakom gra aninu 
Republike Hrvatske s prosje nom pla om mjese no oduzeo 108 kuna, dok je poskupljenje 
vode prosje no doma instvo sa prosje nom potrošnjom vode opteretilo samo za 30-tak kuna 
mjese no. 
 
9. BRANKO RA A je upitao zbog ega se dostava na Glavnoj tržnici, Tržnici na Brajdi i 
malim du anima u Centru grada vrši izme u 7,30 i 9,00 sati ujutro te ometa normalno 
odvijanje prometa u Gradu Rijeci? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su na prometnicama Grada 
Rijeke iscrtane lokacije koje su predvi ene za dostavu i za dostavna vozila i svi oni koji to ne 
poštuju krše Zakon o sigurnosti prometa na cestama i trebali bi biti sankcionirani od strane 
Prometne policije odnosno Prometnog redarstva koje je do sada gra ane samo upozoravalo, 
a od idu eg tjedna e po eti i kažnjavati. 
 
10. TOMISLAVA TE EVI  PEDI  je upitala što je s izgradnjom vrti a na Srdo ima odnosno 
dogradnjom vrti a na Drenovi, kada se može o ekivati dovršenje tih radova te kada e djeca 
mo i krenuti u vrti  Drenova? Ujedno je interesira za koliko e se proširiti kapacitet vrti a u 
Gradu Rijeci? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su kapaciteti vrti a ve  
pove ani i do sada u injenim rekonstrukcijama i zbog toga je izme u ostalog danas na 
dnevnom redu sjednice Odluka o ustrojstvu Dje jeg vrti a Rijeka zbog potrebe pove anja 
broja zaposlenih. 
U dje jem vrti u na Drenovi radovi se odvijaju sukladno planu, što zna i da bi se u stari dio 
vrti a u narednih tjedan ili dva trebala vratiti djeca koja su sada smještena u drugim 
objektima, a negdje u sije nju 2010. godine i u dio koji se nadogra uje.  
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Radovi na izgradnji vrti a na Srdo ima trebali bi zapo eti najkasnije krajem godine ili 
po etkom sije nja, a u narednih tjedan do 10 dana bit e raspisan natje aj za odabir 
izvo a a radova. Izgradnjom vrti a na Srdo ima i proširenjem vrti a na Drenovi pove at e 
se kapaciteti za cca 200 djece. U me uvremenu se pokrenulo ure enje odnosno proširenje 
još jednog gradskog prostora za Dje ji vrti  na Zametu za otprilike 30-tak mjesta. To zna i da 
e se kapacitet Dje jeg vrti a proširiti ukupno za cca 230 do 250 djece. 

 
11. IVAN BOGDANI  je upitao u kojoj je fazi ishodovanje tehni ke dokumentacije za 
asfaltiranje ceste Ulice Ti i od zgrade broj 39 u i arijskoj ulici do zgrade broj 22 u Ti ima i 
da li se asfaltiranje te ulice od cca 500 m može o ekivati u ovoj godini? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je teško za o ekivati 
asfaltiranje i ure enje te ceste u cijeloj dužini, ve  samo u dijelu u kojem se izvode radovi 
vezano uz vodoopskrbu ili odvodnju, a za ostali dio ulice u tijeku je ishodovanje dozvole 
odnosno glavnog projekta, nakon ega slijedi otkup zemljišta kako bi se cesta izgradila 
sukladno propisima, što zna i da se završetak ceste o ekuje u tijeku idu e godine. 
 
12. mr.sc. ŠIME JAGI I  je upitao u kojoj fazi su pregovori sa Hrvatskim željeznicama u 
vezi kona nog prometnog rješenja podvožnjaka koji se nalazi izme u Zameta i Kantride, a  
koji je ve  odavno postao preusko grlo za promet u tom dijelu Grada? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je rije  o složenom projektu za 
koji je izra eno Idejno rješenje za proširenje pothodnika, koji je napravljen po propisima koji 
su važili tada. Današnji propisi podrazumijevaju adekvatnu širinu ceste i visinu pothodnika 
koja mora omogu iti barem prolaz autobusu javnog prijevoza ili manjeg kamiona.  
Obzirom da e se prilikom izvo enja radova taj dio ceste morati ukopati, zbog maksimalno 
dozvoljenog nagiba, cijeli projekt izuzetno poskupljuje, a projektantska cijena je bila negdje 
oko 25 do 30 milijuna kuna. Budu i da se Hrvatske željeznice nisu pozitivno o itovale na svoj 
dio zahvata odnosno na rekonstrukciju samog pothodnika, realizacija tog projekta se odga a 
za neka bolja vremena. 
 
13. TEA ALJKUŠI  - MANCE je upozorila na problem neodgovaraju eg održavanja 
umjetnih travnjaka u Gradu Rijeci, na kojima se trenutno ne mogu održavati treninzi jer su u 
jako lošem stanju. U te travnjake Grad je uložio iz Prora una preko 12 milijuna kuna, te je 
upitala kada e se djeci osigurati zamjenski tereni za trening, budu i da je Hrvatski 
nogometni savez zabranio odigravanje utakmica na tim terenima.  
Vezano uz to interesira je što e se po tom pitanju u initi, da li je to no da Grad od 2005. 
godine pa nadalje godišnje daje izme u 320.000 i 380.000 kuna za ure enje terena na 
Rujevici koji uop e nije u vlasništvu Grada Rijeke te da li je Grad Rijeka u Prora unu 
osigurao novce za odštetne zahtjeve koje e obitelji ozlije ene djece pokrenuti prema Gradu 
Rijeci? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je Grad Rijeka uložio novce u 
tri igrališta. Trava koja je postavljena na tim igralištima prije pet godina bila je vrhunske 
kvalitete, a održavala se sukladno preporukama proizvo a a. Problem je u tome što su se ti 
travnjaci, zbog pove anog interesa, koristili puno više od onoga što je bilo preporu eno za 
korištenje. Nadalje je iznio da nema niti jednog službenog rješenja o zabrani korištenja tih 
terena osim onoga koji je vezan za pomo no nogometno igralište na Kantridi. 
U vezi budu nosti travnatih terena koji su istrošeni, naveo je da e se pristupiti postepenoj 
zamjeni terena pa e ve  idu e godine u Prora unu biti osigurana sredstva za zamjenu 
jednog terena, a nakon toga i svih ostalih. Ukoliko bude odštetnih zahtjeva i ako budu pravno 
i medicinski utemeljeni, onda e Grad izvršiti svoju obvezu kao što je izvršio i svaku drugu 
obvezu po sli nim zahtjevima. 
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TEA ALJKUŠI  - MANCE je ponovno iznijela ocjenu da je do uništenja trave na igralištima 
došlo uslijed neodgovaraju eg održavanja 
 
14. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je upitao Gradona elnika, obzirom na velike gužve u prometu, 
da li je na podru ju Gornjeg Zameta u planu regulacija prometa semaforom ili rotorom na 
potezu ulica Nova cesta - Primorska ulica odnosno od Krnjeva, pored poliklinike Medico, u 
pravcu Grbca, a odnosi se na raskrižje sa Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca koja dolazi sa 
sjevera na spoj Primorske ulice i Nove ceste. Naime, na tom raskrižju ujutro se stvaraju 
velike prometne gužve, veliki broj djece s podru ja Gornjeg Zameta ide svaki dan u Osnovnu 
školu Zamet preko nereguliranog raskrižja na dionici na kojoj se postižu jako velike brzine te 
se uslijed navedenog esto doga aju prometne nesre e. 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je svjestan tog problema, ali da 
u ovom trenutku ne može re i što je konkretno u planu, te e stoga na taj dio pitanja dostaviti 
pisani odgovor. Siguran je da e neovisno o tom odgovoru i u budu nosti postojati problemi 
zbog neusuglašenosti propisa koji reguliraju prometnu problematiku, jer je op e poznata 
injenica da je na podru ju Grada maksimalna dozvoljena brzina 50 km, ako na pojedinim 

mjestima ne postoji ograni enje za manju brzinu, a voza i na odre enim dionicama, pa tako i 
na spomenutoj razvijaju jako velike brzine. Grad je stoga u brojnim ulicama pokušao smiriti 
promet postavljanjem leže ih policajaca, ali je me utim donesen propis koji je zaprije io 
postavljanje leže ih policajaca na prometnicama na kojima se odvija promet vozilima javnog 
prijevoza, što u Gradu Rijeci zna i gotovo na svim prometnicama. Dakle, rije  je objektivno o 
problemu koji e postojati i nadalje, ali se nada da e ipak biti prona eno neko tehni ko 
rješenje, o ijoj dinamici e odgovoriti u pisanoj formi.  
 
15. JOSIP RUP I  je upitao Gradona elnika da li je nešto poduzeo ili namjerava poduzeti 
da se sprije e nesretni slu ajevi kao što je to bilo s Leom Margan te policajcem na Trsatu 
koji su stradali na mjestu koje nije bilo dobro ozna eno prilikom obavljanja gra evinskih 
radova, da li postoji nadzor nad institucijama koje obavljaju nadzor tih radova, da li ima uvid 
u izvo a e radova, da li su solventni, jer mu nije jasno kako mogu pustiti rupe na cestama, 
koje se tek nakon tragi nih doga aja obilježavaju stavljanjem traka i ograda? 
 
Gradona elnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je on osobno ve  u nekoliko 
navrata vrlo jasno rekao što misli o takvim izvo a ima. Me utim, Zakonom o javnoj nabavi 
vrlo jasno su definirani kriteriji i na in odabira izvo a a, dok je Zakonom o gra enju isto tako 
definirana kako obveza izvo a a, tako i obveza nadzora gradilišta. Nakon tragi nih 
doga aja, Grad je u okviru svojih nadležnosti, poduzeo sve mjere protiv odgovornih osoba. 
Uz Grad i ostala nadležna tijela, od policije do državnog odvjetništva, po službenoj dužnosti 
tako er poduzimaju mjere prema odgovornim osobama. Dao je nalog svim direktorima 
komunalnih i trgova kih društava koja izvode radove da poja aju oprez kako bi se 
maksimalno pove ala sigurnost i zaštitilo gradilište od ovakvih doga anja. 

 
 
 UTVR IVANJE DNEVNOG REDA 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu nije podnesen prigovor, a da je 
predloženu to ku 9. Prijedlog izmjena i dopuna Plana raspodjele sredstava za komunalne 
prioritete na podru ju mjesnih odbora u 2009. godini Gradona elnik kao predlagatelj 
povukao, tako da se ona izostavlja iz predloženog dnevnog reda.  

Predsjednica Vije a nadalje je podsjetila da su uz to ku 1. Izbori i imenovanja ranije 
dostavljena etiri materijala (a., b., c. i d.) , a u me uvremenu su od strane Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja dostavljena još tri materijala i to:  Prijedlog za razrješenje lana i 
izbor lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke,  Prijedlog 
za razrješenje i imenovanje lanova Skupštine KD Kozala d.o.o Rijeka i TD RIJEKA SPORT 
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d.o.o. i  Prijedlog za imenovanje lanova upravnih vije a ustanova u vlasništvu Grada 
Rijeke. Predložila je da Vije e, na današnjoj sjednici, sukladno odredbi lanka 125. stavak 2. 
Poslovnika Gradskog vije a, to ku 1. dopuni podto kama e., f. i g. Uz prijedlog za dopunu 
dnevnog reda dostavljeni su istodobno i materijali za navedene to ke. 
 
 Predsjednica Vije a stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog reda 
sjednice kako slijedi: 
 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni to kom: Prijedlog za razrješenje lana i 
izbor lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke 
(to ka 1.e) 
Gradsko vije e je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo VE INOM GLASOVA (30 
za, 2 protiv). 
2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni to kom: Prijedlog za razrješenje i 
imenovanje lanova Skupštine KD Kozala d.o.o. Rijeka i TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
(to ka 1.f) 
Gradsko vije e je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo VE INOM GLASOVA (23 
za, 9 protiv). 
3. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni to kom: Prijedlog za imenovanje 

lanova upravnih vije a ustanova u vlasništvu Grada Rijeke: Gradske knjižnice Rijeka, 
Muzeja Grada Rijeke, Muzeja moderne i suvremene umjetnosti, "Dom mladih" Rijeka i 
Dje jeg vrti a Rijeka ( to ka 1.g) 
Gradsko vije e je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo VE INOM GLASOVA (23 
za, 9 protiv). 
 

Zatim je predsjednica Gradskog vije a objavila da je Gradsko vije e usvojilo 
slijede i 

D N E V N I  R E D 
1. Izbori i imenovanja: 
a) Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za kulturu 

Gradskog vije a Grada Rijeke, Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika 
i lanova Odbora za sport i tehni ku kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke i 
Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za 
nacionalne manjine Gradskog vije a Grada Rijeke,  

b) Prijedlog zaklju ka o pokretanju postupka za izbor lanova Savjeta mladih 
Grada Rijeke javnim pozivom,  

c) Prijedlog zaklju ka o imenovanju sudaca porotnika Trgova kog suda u Rijeci  
d) Prijedlog za razrješenje lana i imenovanje lanice Školskog odbora Osnovne 

škole "Centar" 
e) Prijedlog za razrješenje lana i izbor lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu 

skrb Gradskog vije a Grada Rijeke 
f) Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanova Skupštine KD Kozala d.o.o Rijeka 

i TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
g) Prijedlog za imenovanje lanova upravnih vije a ustanova u vlasništvu Grada 

Rijeke: Gradske knjižnice Rijeka, Muzeja Grada Rijeke, Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti, "Dom mladih" Rijeka i Dje jeg vrti a Rijeka 

2. Izvješ e o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja Grada Rijeke za 
2008. godinu 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Prora una Grada Rijeke za razdoblje sije anj 
– lipanj 2009. godine 

4. Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Prora una Grada Rijeke za 2009. godinu 
5. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Prora una Grada Rijeke za 

2009. godinu 
6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 

2009. godinu 
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7. a) Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2009. 
godinu 

 b) Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u tehni koj kulturi Grada Rijeke 
 za 2009. godinu 
8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ure aja komunalne 

infrastrukture za 2009. godinu 
9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2009. godini 
10. Prijedlog izmjena i dopuna Plana raspodjele sredstava spomeni ke rente za 

2009. godinu 
11. Prijedlog pravilnika o postupku donošenja Programa javnih potreba u kulturi 

Grada Rijeke 
12. Informacija o rezultatima ispitivanja o zdravstvenoj ispravnosti vode za pi e, 

kvaliteti pro iš ene otpadne vode te kakvo i mora za kupanje u 2008. godini 
13. a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju kulturnih vije a Grada 

Rijeke 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o likovnoj nagradi Ivo Kalina 

 c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o književnoj nagradi Drago 
 Gervais 
 d) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup 
 poslovnog prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 
14. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nagra ivanju sportaša, sportskih 

radnika i sportskih udruga za ostvarena postignu a na me unarodnim i 
državnim natjecanjima 

15. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu 
usluga Dje jeg vrti a "Rijeka" od roditelja-korisnika usluga  
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nagradama u enicima i prosvjetnim 
 radnicima – mentorima za posebna postignu a u enika na državnim i 
 me unarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 
c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o provo enju produženog 
boravka i cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama Grada 
 Rijeke 
d) Prijedlog odluke o stipendiranju darovitih u enika srednjih škola i studenata 
e) Prijedlog odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog  
prostora u ustanovama odgoja i školstva 

16. Prijedlog izmjena Op eg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na 
podru ju Grada Rijeke 

17. a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta Dje jeg 
vrti a "Rijeka" 

 b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama 
 Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i na inu rada Dje jeg vrti a "Rijeka" 
18.  a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 
 Osnovne škole "Srdo i" 
 b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 
 Osnovne škole "Brajda" 
19. Prijedlog odluke o prodaji/zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke na 
  lokaciji Mar eljeva Draga 
20. a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . broj 
 2096/5) 
 b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . 
 2095/12) 
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TO KA 1. 
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za kulturu 
Gradskog vije a Grada Rijeke, Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i 

lanova Odbora za sport i tehni ku kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke i 
Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za nacionalne 
manjine Gradskog vije a Grada Rijeke,  

b) Prijedlog zaklju ka o pokretanju postupka za izbor lanova Savjeta mladih Grada 
Rijeke javnim pozivom,  

c) Prijedlog zaklju ka o imenovanju sudaca porotnika Trgova kog suda u Rijeci  
d) Prijedlog za razrješenje lana i imenovanje lanice Školskog odbora Osnovne 

škole "Centar" 
e) Prijedlog za razrješenje lana i izbor lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
f) Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanova Skupštine KD Kozala d.o.o Rijeka i 

TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
g) Prijedlog za imenovanje lanova upravnih vije a ustanova u vlasništvu Grada 

Rijeke: Gradske knjižnice Rijeka, Muzeja Grada Rijeke, Muzeja moderne i 
suvremene umjetnosti, "Dom mladih" Rijeka i Dje jeg vrti a Rijeka 

 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je podsjetila da je dio 
materijala za ovu to ku dnevnog reda dostavljen ranije, a dio danas na klupe, te da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 

Dodatno uvodno obrazloženje prijedloga podnio je Ivan Ivaniš, predsjednik Odbora za 
izbor i imenovanja koji je, izme u ostalog, izvijestio Vije e da Odbor za izbor, imenovanja i 
razrješenja kao predlagatelj pod to kom 1a. predlaže izmjenu Prijedloga za izbor 
predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za kulturu na na in da se umjesto 
predložene Gordane Petrovi  za lana Odbora bira uro Dragosavac, dok se Prijedlog 
odluke o izboru predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za nacionalne manjine 
dopunjuje na na in da se predlaže da se, pored ve  predloženih kandidata, za lana Odbora 
izabere i lan Gradskog vije a Vuk Prica, kako bi Vije e na današnjoj sjednici izabralo taj 
Odbor u punom sastavu. 

a) 
Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za kulturu 

Gradskog vije a Grada Rijeke, Prijedlog za izbor predsjednika, potpredsjednika i 
lanova Odbora za sport i tehni ku kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke i Prijedlog za 

izbor predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za nacionalne manjine 
Gradskog vije a Grada Rijeke 

 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a i 

Denis Pešut te Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede e odluke: 
1.  

O  D  L  U  K  U 
o izboru predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za kulturu 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 U Odbor za kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednika 
BOŽE MIMICA 
za potpredsjednicu 
ANA KOMPARI  DEV I  
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za lanove 
mr.sc. BOJAN ŠOBER 
KORALJKO PASARI  

URO DRAGOSAVAC. 
II. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
2.  

O  D  L  U  K  U 
o izboru predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za sport i tehni ku kulturu 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 U Odbor za sport i tehni ku kulturu Gradskog vije a Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednika 
JOSIP RUP I  
za potpredsjednika 
VLADIMIR CVJETAN 
za lanove 
GORAN MUFI  
RENATO IVAN I  
ADAM MEŠANOVI . 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
3.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (30 za, 2 suzdržana) donijelo slijede u 
 

O  D  L  U  K  U 
o izboru predsjednika, potpredsjednika i lanova Odbora za nacionalne manjine 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 U Odbor za nacionalne manjine Gradskog vije a Grada Rijeke biraju se: 
za predsjednicu 
TEA ALJKUŠI -MANCE 
za potpredsjednika 
MENSUR FERHATOVI  
za lanove 
SUADA ŠAHINI 
MIHAILO DAV EVSKI 
DINKO TAMARUT 
NADA PINDULI  
VUK PRICA. 

 
II. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
 

b) 
Prijedlog zaklju ka o pokretanju postupka za izbor lanova Savjeta mladih Grada 

Rijeke javnim pozivom, 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede i 
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z a k l j u  a k 

 
 1. Pokre e se postupak izbora lanova Savjeta mladih javnim pozivom. 
 2. Javni poziv e se objaviti u lokalnom javnom glasilu i na web stranici Grada 
Rijeke u roku od 8 dana od donošenja ovog zaklju ka. 
 3. Tekst javnog poziva za predlaganje kandidata za lanove Savjeta mladih 
Grada Rijeke ini sastavni dio ovog zaklju ka.  

 
c) 

Prijedlog zaklju ka o imenovanju sudaca porotnika Trgova kog suda u Rijeci 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede i 
 

z a k l j u  a k 
 

 1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za suce 
porotnike Trgova kog suda u Rijeci imenuje: 

Mirka VUJATOVI A  
Dragu MILI EVI A  
Milana GRLICU  
Dinka STAR EVI A  
Veru PEJNOVI   
Enrica SKERBECA 
Ivana LUPISA  
Vedrana ADAMECA 

 Podaci o predloženim kandidatima ine sastavni dio ovog zaklju ka.  
 2. Ovaj zaklju ak proslje uje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 
priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije.  
 

d) 
Prijedlog za razrješenje lana i imenovanje lanice Školskog odbora  

Osnovne škole "Centar" 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede u 
 

O D L U K U 
o razrješenju lana i imenovanju lanice Školskog odbora 

Osnovne škole “Centar" 
 

I. 
 Razrješuje se lan Školskog odbora Osnovne škole “Centar" Franjo JAJ EVI .  

 
II. 

 Za lanicu Školskog odbora Osnovne škole “Centar" imenuje se Renata KAPŠ, 
na vrijeme do isteka mandata lanova Školskog odbora. 

 
III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
 
 
 
 
 

11



e) 
Prijedlog za razrješenje lana i izbor lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijede u 
 

O  D  L  U  K  U 
o razrješenju lana i izboru lanice Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vije a Grada Rijeke 
 

I. 
 Razrješuje se Vuk PRICA dužnosti lana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 
Gradskog vije a Grada Rijeke. 

 
II. 

 Za lanicu Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vije a Grada Rijeke 
bira se Vilijana KORDI . 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

f) 
Prijedlog za razrješenje i imenovanje lanova Skupštine KD Kozala d.o.o Rijeka i  

TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
 

U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  ispred Kluba 
vije nika HDZ-a, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Denis Pešut, Ivan Ivaniš, Vuk 
Prica, mr.sc. Nikola Ivaniš, Tomislava Ze evi  Pedi , mr.sc. Ernest Cukrov, Hrvoje Buri , 
Tea aljkuši  - Mance i Lidija Flas te Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je donijelo odluke kako slijedi: 
 

1.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o razrješenju lanova Skupštine KD KOZALA d.o.o Rijeka 

 
I. 

Razrješuju se dužnosti lanova Skupštine KD KOZALA d.o.o. Rijeka: 
Ljiljana Cvjetovi  
Dinko Tamarut 
Ivana Jur i  
Darko Crnkovi  
Mate Tomljanovi  
Branko Bertoša i  
Nina Belik.  

 
II. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
 
2.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 10 protiv) donijelo slijede u 
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O D L U K U 
o imenovanju lanova Skupštine KD KOZALA d.o.o Rijeka 

 
I. 

Za lanove Skupštine KD KOZALA d.o.o. Rijeka imenuju se: 
Ernest Cukrov 
Ljiljana Mihi  
Dorotea Peši -Bukovac 
Nada Pinduli  
Ana Turak  
Branko Bertoša i  
Nina Belik.  

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
3.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 7 protiv, 4 suzdržana) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o razrješenju lanova Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. 

 
I. 

Razrješuju se dužnosti lanova Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
Gordana Radoševi  
Ana Kompari  Dev i  
Milivoj Brozina 
Miroslav Mateši  
Dorotea Peši -Bukovac 
Igor Na inovi  i 
Tajana Sekovani . 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
4.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 10 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. 

 
I. 

Za lanove Skupštine TD RIJEKA SPORT d.o.o. imenuju se: 
Ivan Ivaniš 
Šime Jagi i  
Ana Kompari  Dev i  
Vuk Prica 
Mate Tomljanovi  
Igor Na inovi  i  
Tajana Sekovani . 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
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g) 

Prijedlog za imenovanje lanova upravnih vije a ustanova u vlasništvu Grada Rijeke: 
Gradske knjižnice Rijeka, Muzeja Grada Rijeke, Muzeja moderne i suvremene 

umjetnosti, "Dom mladih" Rijeka i Dje jeg vrti a Rijeka 
 

Gradsko vije e je bez rasprave donijelo odluke kako slijedi: 
 
1.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 10 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Upravnog vije a Gradske knjižnice Rijeka 

I. 
 Za lanove Upravnog vije a Gradske knjižnice Rijeka od strane osniva a 
imenuju se: 

- Ljiljana Cvjetovi  
- Sandra Krpan. 

II. 
 Mandat lanova Upravnog vije a iz to ke 1. ove Odluke traje etiri godine. 
 

 
III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
2.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 10 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Upravnog vije a Muzeja Grada Rijeke 

 
I. 

 Za lanove Upravnog vije a Muzeja Grada Rijeke od strane osniva a imenuju 
se: 

- Silvija Benkovi  
- dr.sc. Marijan Bradanovi . 

II. 
 Mandat lanova Upravnog vije a iz to ke 1. ove Odluke traje etiri godine. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
3.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (19 za, 10 protiv, 2 suzdržana) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Upravnog vije a 

Muzeja moderne i suvremene umjetnosti 
 

I. 
 Za lanove Upravnog vije a Muzeja moderne i suvremene umjetnosti od strane 
osniva a imenuju se: 
 - Maja Frankovi  
 - Gordana Petrovi . 

II. 
 Mandat lanova Upravnog vije a iz to ke 1. ove Odluke traje etiri godine. 
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III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
4.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 10 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
slijede u 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Upravnog vije a ustanove 

"Dom mladih" Rijeka 
 

I. 
 Za lanove Upravnog vije a ustanove “Dom mladih” Rijeka imenuju se: 
 - Ismet Mešanovi  
 - Irena Vukosavljevi  
 - Josip Šarlija. 

II. 
 Mandat lanova Upravnog vije a iz to ke 1. ove Odluke traje etiri godine. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 
 
5.  Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 11 protiv) ) donijelo slijede u 
 

O D L U K U 
o imenovanju lanova Upravnog vije a 

Dje jeg vrti a "Rijeka" 
 

I. 
 Za lanove Upravnog vije a Dje jeg vrti a “Rijeka” od strane osniva a imenuju 
se:  
 - Ivana Jur i  
 - Ana Kompari  Dev i  
 - Gordana Radoševi  
 - Aleksandra Sklepi . 

II. 
 Mandat lanova Upravnog vije a iz to ke 1. ove Odluke traje etiri godine. 
 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 

TO KA 2. 
Izvješ e o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja Grada Rijeke  

za 2008. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vije nika 

HDZ-a, Lidija Flas, Hrvoje Buri , mr.sc. Nikola Ivaniš i Danko Švorini  te Gradona elnik 
mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede i  
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z a k l j u  a k 
 

Prihva a se Izvješ e o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja 
Grada Rijeke za 2008. godinu. 

 
Zatim je Gradsko vije e VE INOM GLASOVA (22 za, 7 protiv, 2 suzdržana) 

donijelo slijede i  
z a k l j u  a k 

 
Prihva a se o itovanje Gradona elnika Grada Rijeke na mišljenje iz Kona nog 

izvješ a o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja Grada Rijeke za 2008. 
godinu, KLASA: 023-01/09-04/16-8, URBROJ: 2170/01-10-30-09-40, od 18. rujna 2009. 
godine.  

 
TO KA 3. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Prora una Grada Rijeke za razdoblje  
sije anj – lipanj 2009. godine 

 
TO KA 4. 

Prijedlog prvih Izmjena i dopuna Prora una Grada Rijeke za 2009. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ove to ke dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno obrazloženje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

Prora una Grada Rijeke za razdoblje sije anj – lipanj 2009. godine, kao i obrazloženje 
Prijedloga prvih Izmjena i dopuna Prora una Grada Rijeke za 2009. godinu podnio je 
Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. U okviru uvodnog obrazloženja za to ke 3. i 4., 
Gradona elnik je dodatno obrazložio i Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju 
Prora una Grada Rijeke za 2009. godinu (to ka 5.). 

 
Predsjednik Odbora za promet Gradskog vije a dodatno je usmeno izvijestio Vije e o 

zaklju cima koje je donio taj Odbor nakon što je razmotrio prijedloge akata pod ovim 
to kama dnevnog reda.  

 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba vije nika 

HDZ-a, Ljiljana Mihi  ispred Kluba lanova Gradskog vije a SDP, IDS, HSLS i ARS, mr.sc. 
Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Lidija Flas, Tomislava Ze evi  Pedi , Ivana Jur i , Danko 
Švorini , Vuk Prica, Hrvoje Buri  i mr.sc. Ernest Cukrov, Gradona elnik mr.sc. Vojko 
Obersnel te završno Tomislava Ze evi  Pedi  ispred Kluba vije nika HDZ-a. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (22 za, 7 protiv, 1 

suzdržan) donijelo Polugodišnji izvještaj o izvršenju Prora una Grada Rijeke za 2009. 
godinu. 

 
Zatim je Gradsko vije e VE INOM GLASOVA SVIH LANOVA GRADSKOG 

VIJE A (22 za, 8 protiv) donijelo prve Izmjene i dopune Prora una Grada Rijeke za 
2009. godinu. 
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TO KA 5. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Prora una Grada Rijeke  
za 2009. godinu 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
  
 Gradsko vije e je, bez rasprave, VE INOM GLASOVA (19 za, 3 protiv, 1 
suzdržan) donijelo Odluku o izmjenama Odluke o izvršavanju Prora una Grada Rijeke 
za 2009. godinu. 

 
TO KA 6. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke  
za 2009. godinu 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovale lanica Vije a Tomislava Ze evi  Pedi  i pro elnica Odjela 

gradske uprave za kulturu Ivanka Persi . 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 7 suzdržanih) 

donijelo Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2009. 
godinu. 

 
TO KA 7. 

a) Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2009. 
godinu 
b) Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u tehni koj kulturi Grada Rijeke za 
2009. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pro elnik Odjela gradske uprave za 

sport i tehni ku kulturu Veljko Karabai . 
 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Josip Rup i , Tea aljkuši  - Mance i Ana 

Kompari  Dev i . 
 
Nakon rasprave, Gradsko vije e VE INOM GLASOVA (21 za, 7 protiv) donijelo: 

 
a) 

Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2009. godinu, 
 

b) 
Izmjene Programa javnih potreba u tehni koj kulturi Grada Rijeke za 2009. 

godinu. 
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TO KA 8. 
Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ure aja komunalne 

infrastrukture za 2009. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali lanovi Vije a Josip Rup i  i Ivan Bogdani  te 

Gradona elnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 7 protiv) 

donijelo Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i ure aja komunalne 
infrastrukture za 2009. godinu. 

 
TO KA 9. 

Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 
u 2009. godini 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali lan Vije a Josip Rup i  i Gradona elnik mr.sc. Vojko 

Obersnel. 
 

 Nakon rasprave, Gradsko vije e je VE INOM GLASOVA (20 za, 7 protiv) 
donijelo Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2009. 
godini. 
 

TO KA 10. 
Prijedlog izmjena i dopuna Plana raspodjele sredstava spomeni ke rente  

za 2009. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, VE INOM GLASOVA (19 za, 2 protiv, 1 
suzdržan) donijelo Izmjene i dopune Plana raspodjele sredstava spomeni ke rente za 
2009. godinu. 
 

TO KA 11. 
Prijedlog pravilnika o postupku donošenja Programa javnih potreba 

u kulturi Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Pravilnik o postupku 
donošenja Programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke. 
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TO KA 12. 
Informacija o rezultatima ispitivanja o zdravstvenoj ispravnosti vode za pi e, kvaliteti 

pro iš ene otpadne vode te kakvo i mora za kupanje u 2008. godini 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Nakon rasprave u kojoj je sudjelovala lanica Vije a Ana Kompari  Dev i , 

Gradsko vije e je JEDNOGLASNO donijelo slijede i  
 

Z A K L J U  A K 
 
 Prihva a se Informacija o rezultatima ispitivanja o zdravstvenoj ispravnosti 
vode za pi e, kvaliteti pro iš ene otpadne vode te kakvo i mora za kupanje u 2008. 
godini. 

 
TO KA 13. 

a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju kulturnih vije a Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o likovnoj nagradi Ivo Kalina 
c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o književnoj nagradi Drago 
Gervais 
d) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog 
prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 

 
a) 

 Odluku o izmjenama Odluke o osnivanju kulturnih vije a Grada Rijeke, 
 

b) 
 Odluku o izmjenama Odluke o likovnoj nagradi Ivo Kalina, 

 
c) 

 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o književnoj nagradi Drago Gervais, 
 

d) 
 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora 
u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke. 
 

 
TO KA 14. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nagra ivanju sportaša, sportskih radnika i 
sportskih udruga za ostvarena postignu a na me unarodnim i državnim 

natjecanjima 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 

19



 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama 
Odluke o nagra ivanju sportaša, sportskih radnika i sportskih udruga za ostvarena 
postignu a na me unarodnim i državnim natjecanjima. 

 
TO KA 15. 

 
a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga 
Dje jeg vrti a "Rijeka" od roditelja-korisnika usluga  
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o nagradama u enicima i prosvjetnim 
radnicima – mentorima za posebna postignu a u enika na državnim i 
me unarodnim natjecanjima, susretima i smotrama 
c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o provo enju produženog 
boravka i cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama Grada 
Rijeke 
d) Prijedlog odluke o stipendiranju darovitih u enika srednjih škola i studenata 
e) Prijedlog odluke o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog 
prostora u ustanovama odgoja i školstva 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 

 
a) 

 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dje jeg 
vrti a "Rijeka" od roditelja-korisnika usluga, 
  

b) 
 Odluku o izmjenama Odluke o nagradama u enicima i prosvjetnim radnicima – 
mentorima za posebna postignu a u enika na državnim i me unarodnim 
natjecanjima, susretima i smotrama, 

c) 
 Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o provo enju produženog boravka i 
cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama Grada Rijeke, 
 

d) 
 Odluku o stipendiranju darovitih u enika srednjih škola i studenata, 
 

e) 
 Odluku o davanju na privremeno korištenje poslovnog i sportskog prostora u 
ustanovama odgoja i školstva. 

 
TO KA 16. 

Prijedlog izmjena Op eg programa mjera poticanja razvoja poduzetništva  
na podru ju Grada Rijeke 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Izmjene Op eg 
programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na podru ju Grada Rijeke. 
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TO KA 17. 
a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta Dje jeg 
vrti a "Rijeka" 
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i na inu rada Dje jeg vrti a "Rijeka" 
 

Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da je 
o itovanje Gradona elnika na prijedlog dostavljeno u materijalima, a da su zaklju ci odbora 
koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo odluke kako slijedi: 

 
a) 

ODLUKU  
o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta  

Dje jeg vrti a "Rijeka" 
 

I. 
 Daje se prethodna suglasnost na Izmjene Statuta Dje jeg vrti a "Rijeka" u 
tekstu kojeg je utvrdilo Upravno vije e Dje jeg vrti a "Rijeka" na sjednici 31. kolovoza 
2009. godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u "Službenim 
novinama" Primorsko-goranske županije. 
 

b) 
ODLUKU  

o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama Pravilnika  
o unutarnjem ustrojstvu i na inu rada  

Dje jeg vrti a "Rijeka" 
 

I. 
 Daje se prethodna suglasnost na Pravilnik o izmjenama Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i na inu rada Dje jeg vrti a "Rijeka" u tekstu kojeg je utvrdilo 
Upravno vije e Dje jeg vrti a "Rijeka" na sjednici 20. srpnja 2009. godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u "Službenim 
novinama" Primorsko-goranske županije. 

 
TO KA 18. 

a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 
Osnovne škole "Srdo i" 
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 
Osnovne škole "Brajda" 

 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da je 

o itovanje Gradona elnika na prijedlog dostavljeno u materijalima, a da su zaklju ci odbora 
koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo odluke kako slijedi: 
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a) 
ODLUKU  

o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta  
Osnovne škole "Srdo i" 

 
I. 

 Daje se prethodna suglasnost na Izmjenu Statuta Osnovne škole "Srdo i" u 
tekstu kojega je utvrdio Školski odbor Osnovne škole "Srdo i" na sjednici održanoj 
20. travnja 2009. godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u „Službenim 
novinama“ Primorsko goranske županije. 
 

b) 
ODLUKU  

o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta  
Osnovne škole "Brajda" 

 
I. 

 Daje se prethodna suglasnost na Izmjenu Statuta Osnovne škole „Brajda“ u tekstu 
kojega je utvrdio Školski odbor Osnovne škole „Brajda" na sjednici održanoj 15. travnja 
2009. godine. 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit e se u „Službenim 
novinama“ Primorsko goranske županije. 

TO KA 19. 
Prijedlog odluke o prodaji/zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke  

na lokaciji Mar eljeva Draga 
 
 Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da je u 
nekim tiskanim materijalima za ovu to ku dnevnog reda na kraju stranice 235. izostavljena 
posljednja, to ka 6. Odluke, u tekstu koji glasi: "Ova Odluka stupa na snagu danom 
donošenja, a objavit e se u "Službenim novinama" Primorsko-goranske županije." 
Predsjednica Vije a nadalje je izvijestila da su zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku 
dnevnog reda dostavljeni na klupe.  
 
 Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 
prodaji/zamjeni nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke.  
 

TO KA 20. 
a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . broj 
2096/5) 
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . 
2095/12) 
 
Predsjednica Gradskog vije a Dorotea Peši  - Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaklju ci odbora koji su razmatrali ovu to ku dnevnog reda dostavljeni lanovima Vije a na 
klupe. 

 
Gradsko vije e je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 
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a) 
 Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . broj 2096/5), 

 
b) 

 Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdo i (k. . 2095/12). 
 
 
Sjednicu su napustili prije završetka lanovi Gradskog vije a mr.sc. Željko Glavan, 
mr.sc. Nikola Ivaniš, Denis Pešut i Danko Švorini . 

 

Sjednica je zaklju ena u 15,30 sati.  
 
 

      Tajnica               Predsjednica 
  Gradskog vije a             Gradskog vije a 

 
   Mirna Pavlovi  - Vodineli , v.r.      Dorotea Peši  - Bukovac, v.r. 

 
 

 
 
 

 
 


